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     Verslag van  Aanwezig   

Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van 

Grieken; Gerke Mulder; Ton Schreuders; Barend Tamerus 

Dick Voskamp; Jaco van der Quast;  

Agenda-lid: Johan Buurman; Florian Schoemaker (gem. B-R)  

 

Notulist  Afwezig   

Jaco van der Quast  -  

Datum  Ons kenmerk    

12-03-2024  Verslag d.d. 11-03-2024 

K.c.     

Archief, Robin Kersbergen; Nathalie Peppink.  

 

Onderwerp     

Dorpsteamvergadering d.d. 11 maart 2024 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 

Opening en mededelingen 

Eke opent de vergadering. Speciaal welkom voor Florian Schoemaker die vanavond 

het dorpsteam komt bijpraten over de actuele stand van zaken aangaande de acies 

van de gemeente op het gebied van duurzaamheid. 

Eke stelt voor om te beginnen met het agendapunt Duurzaamheid zodat Florian 

daarna de vergadering kan verlaten.  

Dick laat weten bereid te zijn als lid toe te treden tot het dorpsteam. Hij wordt van 

harte welkom geheten door de aanwezige dorpsteamleden.  

Eke vraagt welke leden bereid zijn deel te nemen aan het Vrijwilligersontbijt met als 

doel hiermee het dorpsteam te promoten. Dick en Theo laten weten zich te zullen 

aanmelden voor deze bijeenkomst. Dit kan nog tot 13 maart a.s. Eke geeft Dick een 

aantal flyers met informatie voor geïnteresseerden mee. 

 

Ingekomen stukken/e-mails: 

Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor 

deze vergadering.  

Barend merkt op niet alle stukken die in de overzichtstabel staan te hebben 

ontvangen, met name gaat dit dan om de stukken van Rens Timmermans. Eke licht 

toe wat daarvan de meest waarschijnlijke oorzaak is.  

   

Verslag vorige vergadering d.d. 22 januari 2024 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

De actielijst bij het verslag is geactualiseerd aan de hand van ontvangen 

terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.  

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige 

vergadering, zijn uit de lijst verwijderd. 

 

Duurzaamheid 

Florian Schoemaker is vanavond aanwezig naar aanleiding van vragen vanuit het 

dorpsteam over de actuele stand van zaken met betrekking tot het thema 

Duurzaamheid.  
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Florian laat weten dat de Gemeenteraad naar verwachting op korte termijn zal 

instemmen met het Programma Duurzaamheid. Dit richt zich voornamelijk op het 

realiseren van besparingen in het energieverbruik bij de huishoudens in de gemeente 

Bodegraven-Reeuwijk.  

 

Recent heeft de gemeente contact opgenomen met 1300 huishoudens die kans lopen 

in de energie-armoede te geraken. Dit programma gaat over een reeks van kleine 

maatregelen met als doel energiekosten te besparen. Binnenkort zullen ook de VvE’s 

binnen de gemeente worden aangeschreven met de vraag of zij gebruik willen maken 

van de adviezen van een energiecoach.  

 

Om de woningen binnen de gemeente op langere termijn van het aardgas af te 

krijgen, dient het zogenaamde Programma Bebouwde Omgeving. Binnen de 

gemeente Bodegraven-Reeuwijk lijkt dorpskern Waarder hier zelf het initiatief te 

willen pakken, hetgeen door dorpsteam Reeuwijk-Brug met interesse zal worden 

gevolgd.  

 

Eke vraagt naar de toegevoegde waarde van het dorpsteam op het vlak van 

duurzaamheid. Dit is zoveel mogelijk dorpsbewoners bewust maken van het belang 

van verduurzaming, alsmede te inventariseren welke kennis en ervaring er vanuit het 

dorp kan worden gemobiliseerd om gestelde doelen te realiseren.  

Al langer leeft het idee dat Reeuwijk gebruik kan maken van het plassengebied als 

warmte-koude-bron. Blijkbaar leeft dit idee nu ook in Gouda. Belangrijk dus om hier 

de ontwikkelingen goed te blijven volgen. Goed contact tussen ons dorpsteam en dat 

van het Plassengebied wordt hierbij aanbevolen. 

 

Eke bedankt Florian voor zijn aanwezigheid en de verstrekte uitgebreide informatie. 

 

Veiligheid en verkeer 

Barend heeft het volgende over dit onderwerp mede te delen: 

• Zijn verzoek per e-mail aan de Korpschef voor een tegenbezoek van het 

dorpsteam aan Politie Midden-Holland is tot op heden helaas niet 

beantwoord. 

• Volgens de statistieken blijkt het aantal verkeersongevallen in Reeuwijk-Brug 

in de afgelopen periode zeer gering te zijn.  

• Het aantal uitgedeelde boetes door BOA’s binnen de gemeente is opvallend 

laag volgens gegevens van internet. Hieruit zou kunnen worden afgeleid dat 

er nauwelijks wordt gehandhaafd op overtredingen. Reden om een vragen te 

stellen aan de gemeente over de effectiviteit van de ingezette BOA capaciteit 

van meer dan drie FTE’s.  

• De Mobiliteitsvisie wordt binnenkort in de Raad besproken. Johan Buurman 

wordt bedankt voor zijn inhoudelijke reactie op dit document. De hierin 

vastgelegde visie biedt volgens het dorpsteam goede aanknopingspunten om 

straks de gemeente effectief te kunnen aanspreken op het gevoerde 

verkeersbeleid. 

• Barend heeft met behulp van Google Streetview een 40-tal knelpunten 

geïnventariseerd aangaande de huidige verkeersmaatregelen en gehanteerde 

bebording in het dorp. Aanpak van deze knelpunten kan de gemeente geld 

en moeite besparen. Barend zal het document van zijn inventarisatie ter 

informatie aan de dorpsteamleden sturen. De gemeente heeft enige tijd 

geleden het aanbod gekregen om van deze kennis en inventarisatie gebruik 

te maken, maar heeft hierop nog niet gereageerd.   
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Sociaal Domein en Wonen 

In navolging van de “pitch” door Ton tijdens de bijeenkomst “Kern met Pit” in 
Rotterdam is op 28 februari jl. in het Huis van Alles nader gesproken over de aanpak 

van het initiatief  “Burendag Rietveldwoningen”. Bij dit overleg waren aanwezig Eke, 
Jaco, Ton en twee Katalys adviseurs van het team Zuid-Holland, te weten Paul 
Elleswijk en Penchi Harteveld. Vastgesteld is dat het beter is niet te wachten tot de 
afronding van het ophogen en herstraten door de gemeente, omdat de planning 

steeds verder naar achteren geschoven wordt. Het is advies is nu kleine acties met 
bewoners te gaan uitdenken, waarmee het grotere doel behouden blijft. Voorbeelden 
hiervan zijn een buurt-BBQ en een Rietveld afbeelding op de kopse kant van een blok 

woningen. Ton zal hiertoe een concept stappenplan opstellen en dit voor commentaar 
rondsturen.  
Het idee om een grote Rietveld stoel als speelobject te plaatsen, blijkt helaas om 

speelveiligheid technische redenen niet haalbaar.   
 
De voorlichtingsavond over de aanstaande herinrichting van de straten in de  
Rietveldwoningen buurt bleek niet meer dan een aantal ontwerptekeningen op tafel 

voor commentaar door aanwezige bewoners. De gemaakte opmerkingen door 
bewoners zijn ter beoordeling meegenomen door de gemeente.   
 

De twijfel van Barend over mogelijke belemmeringen voor de bouw van nieuwe 
woningen en bedrijven in ons dorp door een overbelast elektriciteitsnet is vooralsnog 
weggenomen met de nadere toelichting hierover hedenavond door Florian 

Schoemaker.  

 

Openbare Ruimte 

Het speerpunt “versterken van de dorps-as Oost-West” heeft tot op heden weinig 
concrete resultaten opgeleverd. De geuite wensen van het Dorpsteam zijn helaas niet 
meegenomen bij de herinrichting van de Dunantlaan. Een recent idee is om de 

naamgeving Westplein en Miereakker veel zichtbaarder voor bezoekers te markeren, 
dit in overleg met de winkeliersvereniging. Het Westplein lijkt echter nog niet te zijn 
opgenomen in het Straatnamenregister. Sandra zal hierover navraag doen bij de 
Straatnamencommissie van de gemeente. 

 
Dick geeft een nadere toelichting op de activiteiten die hij de afgelopen periode 
namens ons dorpsteam heeft ondernomen voor het organiseren van deelname aan 

de nationale Opschoondag op 23 maart a.s. in Reeuwijk-Brug. Gekozen vertrekpunt 
is De Brug, het startsein zal om 09.45 uur worden gegeven door wethouder Robin 
Kersbergen. Er worden meer dan 20 deelnemers verwacht. Uiteraard zijn ook alle 

dorpsteamleden van harte welkom bij deze opruimactie.   
Eke vraagt Dick waar mogelijk namens het dorpsteam bij te dragen aan publicaties in 
de media over het verloop van de Opschoondag. Eke laat weten helaas zelf niet te 
kunnen meedoen en vraagt Dick daarom foto’s te maken van de actie. 

 

Communicatie 
Jaco en Dick hebben tijdens de voorbereiding van de Opschoondag kunnen 
vaststellen hoe handig een lijst van contactpersonen van verenigingen, stichtingen, 
etc. zou zijn geweest om deelnemers te werven. Zo’n lijst zou voor het dorpsteam in 
algemene zin heel praktisch zijn om effectief te kunnen netwerken. Van belang 

daarbij is wel om eerst nader kennis te maken met de contactpersonen. In het kader 
van de AVG blijkt helaas weinig tot geen bereidheid bij de gemeente om hiertoe 

adressen en namen te verstrekken aan het dorpsteam. 

 
Gerke en Jaco hebben op 19 februari jl. deelgenomen aan een door de gemeente 
georganiseerde cursus websitebeheer. Zij spreken af beiden een hele middag te 

plannen om de website van dorpsteam Reeuwijk-Brug zoveel mogelijk te verbeteren, 
actueler en interessanter te maken. Mochten zich daarbij nog onduidelijkheden 
voordoen hoe dit effectief aan te pakken, kan de website beheerder van dorpsteam 
Reeuwijk-Dorp om advies worden gevraagd.   
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Projecten 

Jaco heeft navraag gedaan naar de actuele status van de “100bomen voor 100 jaar 

actie” van de Provincie Zuid Holland. Er blijkt een aannemer te zijn geselecteerd om 
de honderd bomen her en der in de provincie te gaan planten. Jaco heeft deze 
aannemer verwezen naar Cees Kool van Staatsbosbeheer voor het maken van een 
afspraak om op de afgesproken locatie bij Landal een boom te planten. Jaco heeft 

Cees gevraagd het dorpsteam tijdig te informeren over de geplande datum van het 
planten van de boom. 

 

Rondvraag 
Theo vraagt of er al bekend is wat de nieuwe gebruiker wordt van de bedrijfsruimte 
van voormalige “Blooms”. De selectie door de gemeente van een nieuwe huurder 

loopt nog.  
 
Barend merkt op dat de voorlichtingsavond bij de gemeente over de nieuwe 

Omgevingswet hem onvoldoende heeft opgeleverd aan nieuwe inzichten. Naar zijn 
mening was de avond slecht voorbereid. 
 

Sandra vraagt of er nog iets wordt georganiseerd in het kader van het afscheid van 
Jeroen van het dorpsteam. Eke heeft van Jeroen begrepen dat hij met het benodigde 
geld liever een goed doel steunt. Sandra zal desondanks kijken naar een passende 
invulling van het afscheid van Jeroen. 

 

Afsluiting 

Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op 

maandag 13 mei 2024 om 20.00 uur in het Huis van Alles. 
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Actielijst 

Actienr. Omschrijving Door Status 

22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links 

afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord 

eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

22-04-04 Het Dorpsteam informeren over de plaatsing van de meetlus op het 

Treebord en de extra ingewonnen verkeersinformatie. Dit zal na de 

herinrichting Raadhuisweg plaatsvinden om een representatieve 

meting te kunnen doen. 

Gem. Loopt 

22-08-02 Ideeën uitwerken voor geschikte invulling rondom Burendag ter 

verbetering sociale cohesie in Rietveldwoningen buurt 

TSC, 

SGR 

Loopt 

 

23-01-12 Een goede opvolger vinden vóór het vertrek van Jeroen begin 2024. Allen Gereed 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in 

Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen 

verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

23-04-04 Meewerken aan het initiatief van het Dorpsteam en de 

Programmaraad om zich een concept te laten vestigen in het Huis 

van Alles dat bijdraagt aan de inclusiviteit en diversiteit in de wijk.  

Gem. Loopt 

23-04-06 Het informatiebord van de sportverenigingen bij het begin van de 

Raadhuisweg aan de achterzijde laten voorzien van een fraaie 

“Welkom in Reeuwijk” aanduiding. 

JQU Vervallen 

23-04-08 Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen 

van Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. Een foto van de 

situatie is in januari 2024 opgestuurd via de Mijn Gemeente App 

Gem. Gepland 

23-06-05 De gemeente vragen hoe er wordt omgegaan met de 

verkeersveiligheid zodra de woningen aan de Raadhuisweg gebouwd 

gaan worden. Op diverse meldingen met foto’s van penibele 

situaties is tot op heden (11 maart 2024) nog niet gereageerd.  

Gem. Loopt 

23-12-04 Dorps-as versterken met aanpassing verlichting Koebrug Gem. Loopt 

23-12-04 Ideeën aangeven voor aanpassing website Allen  Loopt 

23-12-04 Opstellen vacature-advertentie opvolger Jeroen Allen  Gereed  

23-12-04 Aanpassen jaarverslag 2023 EVH Gereed  

 

24-01-23 Het onderwerp “Wonen” zal standaard worden toegevoegd aan de 

agenda van de komende vergaderingen. 

JQU Gereed 

24-01-23 Eke gaat na langs welke wegen haar idee van een Rietveld 

kunstwerk/speelobject het meest kansrijk kan worden gerealiseerd. 

EVH Gereed 

24-01-23 De nieuwe aanpak bij de gladheidbestrijding is niet goed ontvangen 

bij veel bewoners van Reeuwijk-Brug. Dit zal onder de aandacht 

worden gebracht bij de gemeente.   

BTA Gepland 

24-01-23 Een flyer o.i.d. samenstellen om tijdens het Vrijwilligersevent ter 

plekke te kunnen uitdelen om ons dorpsteam onder de aandacht te 

brengen. 

EVH Gereed 

24-01-23 Navraag doen naar de actuele status van de “100bomen voor 100 

jaar” actie van de Provincie Zuid Holland. 

EVH Gereed 

 

24-03-01 Deelnemen aan het Vrijwilligersontbijt met als doel hiermee het 

dorpsteam te promoten.   

TLA / 

DVO 

Gepland 
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24-03-02 Naar aanleiding van geconstateerde geringe aantal boetes bij 

handhaving rijzen vragen over de effectiviteit van de ingezette BOA 

capaciteit van meer dan drie FTE’s.  

Gem. Gepland 

24-03-03 Het document van de inventarisatie van een 40-tal knelpunten 

m.b.t. verkeersmaatregelen ter informatie naar de dorpsteamleden 

sturen.    

BTA Gepland 

24-03-04 Het Westplein lijkt nog niet te zijn opgenomen in het 

Straatnamenregister, hierover navraag doen binnen de gemeente. 

SGR Gepland 

24-03-05 Waar mogelijk namens het dorpsteam bij te dragen aan publicaties 

in de media over het verloop van de Opschoondag. Namens het 

dorpsteam foto’s maken van de actie. 

DVO Gepland 

24-03-06 een lijst van contactpersonen van verenigingen, stichtingen, etc.  

opstellen om effectief te kunnen netwerken. Daarbij eerst nader 

kennis te maken met de betreffende contactpersonen.   

EVH / 

DVO / 

JQU 

Gepland 

24-03-07 Een middag te plannen om de website van dorpsteam Reeuwijk-

Brug zoveel mogelijk te verbeteren. 

GMU / 

JQU 

Gepland 

24-03-08 Kijken naar een passende invulling van het afscheid van Jeroen. SGR / 

EVO 

Gepland 

    

 


